
ПРОТОКОЛ  № 10 

засідання постійної комісії з питань законності, 

правопорядку, запобігання корупції, депутатської етики 

та місцевого самоврядування  

                          

від  22 лютого 2022 року                                      м. Андрушівка 

  

 ПРИСУТНІ: Савенко О.Ю., Марценюк С.М., Бачинський В.К. 

Відсутні члени комісії: Козак А.В., Кучеренко Я.В. 

ЗАПРОШЕНІ:  

Прокопенко Ольга  Василівна – секретар ради; 

Олег васильович Осадчий – секретар виконавчого комітету ради; 

Рудюк Світлана Олександрівна – начальник відділу освіти, молоді та спорту. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про стан законності на території, піднаглядній Бердичівській окружній 

прокуратурі. 

Інформує: Віталій Васильович Шпак – керівник  

Бердичівської окружної прокуратури 

2. Про внесення змін до Положення про старосту. 

Інформує: Ольга Василівна Прокопенко –                                                                      

секретар міської ради  

3. Про внесення змін до статуту комунальної установи «Андрушівський 

інклюзивно-ресурсний центр» Андрушівської міської ради Житомирської 

області. 

Інформує: Ірина Степанівна Цап – директор   

КУ «Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» 

4. Про звернення депутатiв Андрушiвської мiської ради до Верховної Ради 

України щодо невідкладного ухвалення законопроектів №№ 6394, 6395, 6396 і 

6397, якi передбачають запровадження економічного паспорта українця. 

Інформує: Людмила Павлівна Ананченко –  

                                                    депутат міської ради 

 

5. Про звернення депутатiв Андрушiвської мiської ради до Президента України 

Валодимира Зеленського та Верховної Ради України. 

Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

                                                    голова фракції «Європейська Солідарність» 

 



6. Про звернення депутатiв Андрушiвської  мiської ради до Президента України 

Валодимира Зеленського, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо гучних скандалів за участю представників діючої влади. 

Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

                                                    голова фракції «Європейська Солідарність» 

 

7. Про звернення депутатів Андрушівської міської ради до Президента України 

Володимира Зеленського, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 

Раді національної безпеки і оборони України щодо фінансового забезпечення 

виконання Закону України «Про основи національного спротиву». 

Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

                                                    голова фракції «Європейська Солідарність» 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: Про обрання секретаря засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Савенко О.Ю., який повідомив, що секретар постійної комісії 

Козак А.В. відсутня, та запропонував обрати секретарем на дане 

засідання Бачинського Владислава Каліксовича. 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем засідання  Бачинського В.К. 

Одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: 1. Про стан законності на території, піднаглядній Бердичівській 

окружній прокуратурі. 

Інформує: Ольга Василівна Прокопенко –                                                                      

секретар міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії інформацію про стан законності на території, 

піднаглядній Бердичівській окружній прокуратурі взяти до відома. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 2. Про внесення змін до Положення про старосту. 

Інформує: Ольга Василівна Прокопенко –                                                                      

секретар міської ради  

 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Положення про старосту. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 3. Про внесення змін до статуту комунальної установи 

«Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» Андрушівської міської ради 

Житомирської області. 

Інформує: Ірина Степанівна Цап – директор   

КУ «Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» 

 

 



ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії внести зміни до статуту комунальної 

установи «Андрушівський інклюзивно-ресурсний центр» Андрушівської 

міської ради Житомирської області. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 4. Про звернення депутатiв Андрушiвської мiської ради до 

Верховної Ради України щодо невідкладного ухвалення законопроектів №№ 

6394, 6395, 6396 і 6397, якi передбачають запровадження економічного 

паспорта українця. 

Інформує: Людмила Павлівна Ананченко –  

                                                    депутат міської ради 

ВИРІШИЛИ: Винести проект рішення на пленарне засідання та визначитись 

шляхом голосування. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 5. Про звернення депутатiв Андрушiвської мiської ради до 

Президента України Валодимира Зеленського та Верховної Ради України. 

Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

                                                    голова фракції «Європейська Солідарність» 

ВИСТУПИЛИ:Депутат Савенко О.Ю., який запропонував викласти дане 

звернення в новій редакції, зробивши акцент на підтримці діючої системи 

виборів та недопущення переносу терміну чергових виборів. 

ВИРІШИЛИ: Винести проєкт рішення на пленарне засідання та визначитись 

шляхом голосування. 

Одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: 6. Про звернення депутатiв Андрушiвської  мiської ради до 

Президента України Володимира Зеленського, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України щодо гучних скандалів за участю представників 

діючої влади. 

Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

                                                    голова фракції «Європейська Солідарність» 

ВИРІШИЛИ: Винести проєкт рішення на пленарне засідання та визначитись 

шляхом голосування  

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 7. Про звернення депутатів Андрушівської міської ради до 

Президента України Володимира Зеленського, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Раді національної безпеки і оборони України щодо 

фінансового забезпечення виконання Закону України «Про основи 

національного спротиву». 

Інформує: Тетяна Володимирівна Пашинська –  

                                                    голова фракції «Європейська Солідарність» 

ВИСТУПИЛИ: Депутат Бачинський В.К. , який зауважив, що такі звернення 

мають місце бути від депутатів, але сьогодні потрібно чітко визначати суть 

питання, відкинувши всі політичні впливи та бачення. Депутати підтримали 



зауваження про внесення змін до даного звернення. 

ВИРІШИЛИ: Винести проєкт рішення на пленарне засідання та визначитися 

шляхом голосування. 

Одноголосно 

 

 

Голова постійної комісії                                                    Олександр САВЕНКО 
 

  

Секретар засідання                                                     Владислав БАЧИНСЬКИЙ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


